



# STYRELSEMÖTE

## 2021-05-19



### 1. Mötets öppnande

Arne Karlsson hälsade alla välkomna till dagens styrelsemöte i MK Ringen i dessa tider.

### 2. Närvarande

Arne Karlsson, Jocke Berg, Kent Holmqvist, Lars Andersson, Anders Bengtsson och Margaretha Lundgren.

Frånvarande: Jörgen Ring, Bo-Göran Jönsson

### 3. Godkännande av dagordningen för mötet

Föreslagen dagordning godkändes

### 4. Val av protokolljusterare för mötet

Margaretha Lundgren vald till protokolljusterare

### 5. Justering av föregående protokoll

Inget att justera på föregående protokoll. Alla protokoll inkl. årsmötet signeras.

### 6. Ekonomisk redogörelse

- Mkt god ekonomi! Vill man veta mer så kontakta Arne eller Maggan.
- Bankkort används inte så Maggan lämnar tillbaka så sparar vi den lilla utgiften.
- Uppdrag av AKKA frakt skall göras o mot detta får vi ersättning av xxx kr/tim arbetande medlem som sponsring (Fixa området, gräsklippning, målning suggor och byte av fönster).
- Corona bidrag fick vi xxxx kr från Trelleborgs Kommunen, tacksamt.
- 6st nya medlemmar, totalt 73st betalande.
- Nya jackor o tröjor blev dyrt med bättre kvalitet. Ex. tröjor vid 100st för 313,50/st. Vi avvaktar för att hitta billigare förslag. Men bara T-shirt med MK Ringen o IHP Moppers kostar 263kr/st (dyrt) Jocke kollar med Sahlins i Tomelilla eller g:m SSR.

### 7. Rapport moppekommittén

- 30/3 första start i år på 3mil/8moppers o efter det kört varje tisdag utom en då det regnade.
- 17/4 Önnköping med Blau Rög på 3mil.
- 9/5 Mackarallyt i Vollsjö på 6,1mil o 8moppers
- 12/5 Kristi Flygare, Räckmackan i Smyge med 7moppers.
- 18/5 Tisdagstur på 2mil o Anders i täten med 20st Moppers 😊
- Jocke hinner inte med att lägga ut på Instagram, så Anders tar över denna inloggning då vi har över 50st klubbar runt Danmark o Tyskland som följer oss.

### 8. Rapport fastighetskommittén

- Vi har fått fiber, men vi får inte använda detta då detta är till övervakning för AKKA.



# STYRELSEMÖTE

## 2021-05-19



- Skyltar till nödutgångar (4st) måste lösas + brandvarnare. Byte av fönster skapar några problem då dessa går inåt.
- Baren är nästan klar (avlopp o varmvatten är kvar), förbannat snyggt jobbat!
- Vi har en korvkiosk som vi kan låna av Munken.
- En större container på klubben har vi bett om, så vi kan ha som garage till långväga medlemmar som garage.
- Nya fönster är beställda som kommer om 6-8veckor som vi ska byta på klubben åt AKKA.
- Saknad av schema över vad som skall göras inom fastighet men detta måste fastighetskommittén lösa internt samt använd er av SMS gruppen.  
Anders, anmäler sig att sköta gräsklippning.

### 9. Kommande aktiviteter

- 22/5 i Osby blir nog bara några Moppers.
- 6/6 Nationaldagens medlemsrally. Jocke ritar kartan... Start 10.00 från klubben med fika o allt annat som förra året.
- 12/6 VW dagen skall genomföras med en körning med VW klubben/ veteran samt med Radio4u. Korvgrillning o munkvagn. Kvar är kollen med restriktioner från 1juni med vem som har ansvar där VW måste kolla med Polis. Inhandling skall göras snart för korv & hamburgare.
- 19/6 Trydinge eventuellt
- Arrangera ersättning till Östra Grevie, med start i Alstad Lantmän på samma datum som 3:e lördagen i september får vi se om vi kan pga. restriktionerna.

### 10. Bordlagda frågor

- Uthyrning av lokal till medlemmar, går inte just nu pga. smittorisk.
- Hyreskontraktet skall skrivas om efter nya uppdrag o att vi har fått mer yta. Munken ringer Johan Persson 0768-968152 (ytterst ansvarig AKKA)
- Förslag om en ny sektion med gamla fordon, hur hanterar vi detta? Vad är riskerna, ekonomi, beslut, aktiviteter som stör andra sektioner som ex. tisdagskörning...

### 11. Inkommen post

- Ingen post

### 12. Övriga frågor (laget runt)

- **Lars:** Inget idag
- **Kent:** Inget idag.
- **Anders:** Inget idag.
- **Arne:** Angående medlemmar som har hoppat av från klubben får precis som andra lov att köra med oss 1ggr, men blir det fler gånger SKALL man vara medlem. Dock om någon före detta medlem får skjuts är detta upp till den som ger denna men körningen SKALL inte ske tillsammans då detta ger fel budskap. Speciellt i de fall om före detta medlemmen har gjort ngt tokigt eller kör dumt.



# STYRELSEMÖTE

## 2021-05-19



Men alla skall få en ny chans att bli medlem, men då skall det be om ursäkt och medlemskapet skall betalas in på nytt.

- **Maggan:** Inget idag.
- **Jocke:** Inget idag

### 13. Nästa möte

Styrelsemöte är **torsdagar kl. 17:00** på klubben. Maggan kommer så fort hon kan...

- Nästa möte bestäms på email eller digitalt utefter situation.
- 

### 14. Mötets avslutande

Arne Karlsson tackade alla för dagens möte

### Vid protokollet

---

Jocke Berg (sekreterare)

---

Arne Karlsson (ordförande)

Justeras

---

Margaretha Lundgren